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Demissionair minister Ernst Kuipers (Volksgezondheid) is geen voorstander van een 
verbod op commerciële huisartsenketens. Een van de grote spelers in die sector is Co-
Med Zorg, met hoofdkantoor in Maastricht. 

Al maanden komt er veel kritiek op de huisartsenketens, omdat bereikbaarheid en kwaliteit 
onvoldoende zouden zijn. 

Risico's 
SP-Kamerlid Jimmy Dijk had de minister gevraagd of hij deze ketens wil tegengaan. De 
minister is dat niet van plan, blijkt uit zijn antwoord. "Ik zie dat zich risico’s voor kunnen 
doen bij overnames door dergelijke ketens, bijvoorbeeld wanneer het realiseren van winst 
een groter belang krijgt dan de kwaliteit of de toegankelijkheid van zorg. Ik ben echter 
geen voorstander van een algemeen verbod op overnames van zorgaanbieders door 
ketens," aldus de D66- 

'Logische ontwikkeling' 
Vanwege personele problemen ontstaan nieuwe organisatievormen in de huisartsenzorg. 
Kuipers noemt dat een 'logische ontwikkeling.' Commerciële huisartsenketens moeten zich 
aan exact dezelfde regels houden als andere huisartsen. 

Co-Med koopt praktijken op, bijvoorbeeld als een arts met pensioen gaat. Verkopende 
huisartsen kunnen goodwill vragen als onderdeel van de koopsom. Commerciële bedrijven 
kunnen dat makkelijker betalen. De minister blijft huisartsen oproepen om geen goodwill te 
vragen bij de verkoop van hun praktijk “om zo geen onnodige drempels op te werpen voor 
jonge huisartsen. 

Aanpassing wet 
De minister wil voor het einde van het jaar de wet aanpassen, zodat commerciële 
huisartsenketens in elk geval geen nieuwe overnames kunnen doen zolang een van hun 
praktijken onderwerp van onderzoek is door toezichthouders. 

Bij de Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd (IGJ) zijn dit jaar zo’n 75 meldingen en 
klachten binnengekomen over praktijken van Co-Med. Het Maastrichtse bedrijf heeft 
aangekondigd eerst orde op zaken te stellen intern voordat er nieuwe overnames worden 
gedaan. Bij de Inspectie loopt al een tijdje een onderzoek naar Co-Med. Uit de uitkomsten 
moet blijken of het om incidenten gaat of om structurele misstanden. 

Onderzoek 
De Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd en de Nederlande Zorgautoriteit onderzoeken 
momenteel of nieuwe organisatievormen een risico vormen voor de kwaliteit, veiligheid en 
toegankelijkheid van de huisartsenzorg. Dat onderzoek moet voor het einde van het jaar 
klaar zijn. 

De Landelijke Huisartsen Vereniging (LHV) is ook krtisch over commerciële ketens als Co-
Med. Ze heeft de Inspectie opgeroepen om strenger toe te zien op deze praktijken
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